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Geachte voorzitter,        DATUM 8 maart 2016 
 
 

Wij vernamen uit de krant dat het college voornemens is op de Vestdijk een 30 km zone in te 

voeren. 

Als reden hiervoor werd opgegeven dat dit de enige manier is om een woningbouwontwikkeling 

veilig te stellen. 

- Klopt dit bericht? 

- Zo ja, is het college van plan ook bij andere projectontwikkelaars dit soort regelingen te treffen? 

 

 Hans Rozendaal 


